
 

Activity 
Inmates’ contest program of Lantern Festival on November 27, 
2012 

Content 

內容 

In order to celebrate the coming New Year, inmates of Yan Wan 
Skill Training Institute were involved in an amazing program. 
This program is to manufacture the made-by-hand lantern 
artworks, which are including giant lantern animals, 
statues, and cartoon idol. We can expect these artworks will 
catch visitors' eyes, and surprise them then. This program 
is planed by the Guidance Section of our institute. Our major 
purpose is to awake the bright mind of inmates, through 
manufacturing these beautiful artworks. Therefore, they will 
find that the state-of-art artwork only come from bright 
mind. Regarding to the contest, all five lantern artworks 
were created by different groups, which were 30 inmates in 
total. Furthermore, the champion will be invited to the 
celebration of Lantern Festival 2013, which is hold by 
Taitung City Hall. 
為迎接新的一年，岩灣技能訓練所收容人製精美的手工花燈作品來
迎新。這些花燈有動物、人物造型、卡通人物等，吸引參觀者的目
光，且讓每一個人驚奇，本所輔導科辦理此一蛇年創意花燈活動， 
為了讓同學有顆明亮的心，能看見美麗的事物，也只有心美的人，
才能創作出讓人讚賞的作品。全所 5座花燈由 30 位收容人所完成。
而且活動優勝者，獲得台東市公所邀請參加 102 年度元宵花燈節慶
活動。 
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Photos1.2: Secretary, Chief of Skill Training, Chief of Guard of Section, and Chief of 

Guidance Section came to mount course for grating amazing lantern projects. 


